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Ş. BARIŞ KOCAGÖZ 
İZMİR TİCARET BORSASI MECLİS BAŞKANI 

AĞUSTOS 2020 MECLİS KONUŞMASI 
 
SAYGIDEĞER MECLİS ÜYELERİ, 
DEĞERLİ KONUKLAR, 

29 SAYILI OLAĞAN MECLİS TOPLANTIMIZA HOŞ GELDİNİZ. BU TOPLANTIMIZI DA BİLDİĞİNİZ GİBİ YİNE 
SANAL ORTAMDA YAPIYORUZ.  

ÖNCELİKLE BU AY İÇERİSİNDE VEFAT EDEN MECLİS ESKİ BAŞKAN YARDIMCILARIMIZDAN MOİZ HEMSİ'NİN 
BABASI JAK HEMSİ VE KOORDİNATÖRLÜĞÜ BORSAMIZ TARAFINDAN YÜRÜTÜLEN TOBB İZMİR İL KADIN 
GİRİŞİMCİLER KURULU BAŞKANI AYSEL ÖZTEZEL’İN ANNESİ BERRİN TURHAN’A ALLAHTAN RAHMET, 
SEVENLERİNE BAŞ SAĞLIĞI VE SABIR DİLERİM. 

 DÜNYA’NIN ÇOĞU ÜLKESİNDE KOVİDE BAĞLI HASTA SAYILARI NE YAZIK Kİ YÜKSEK KALMAYA DEVAM 
EDİYOR. VİRÜSÜN ÖLDÜRÜCÜ ETKİSİNİN AZALDIĞI KONUŞULSA DA GLOBAL ANLAMDA RİSK HALA DEVAM 
ETTİĞİ İÇİN PİYASALARIN TANSİYONU HALA DÜŞMEDİ. 

BİR KEZ DAHA, MECLİS TOPLANTIMIZI HEP BİRLİKTE BORSAMIZDA, YANYANA YAPABİLECEĞİMİZ GÜNLER 
DİLİYORUZ.  

DEĞERLİ ARKADAŞLARIM, 

BU MECLİSİMİZDE DEĞERLİ BİR KONUĞUMUZ VAR. KENDİSİ ÜLKEMİZDE BİLECİK, BALIKESİR GİBİ FARKLI 
BÖLGELERDE YAPTIĞI DEĞERLİ GÖREVLER SONRASI 2019 YILINDA İZMİR’İMİZE İL SAĞLIK MÜDÜRÜMÜZ 
OLARAK ATANDI. BU EN ZOR GÜNLERDE CANLA BAŞLA BİZLERİN SAĞLIĞI İÇİN EMEK VEREN EKİBİN 
BAŞINDA OLAN İL SAĞLIK MÜDÜRÜMÜZ SAYIN OP. DR. BURAK ÖZTOP’A MECLİSİMİZE HOŞGELDİNİZ VE 
ŞEREF VERDİNİZ DEMEK İSTİYORUM. 

BİRAZDAN SİZLERE DE KONUŞMA YAPACAĞI SANAL MECLİSİMİZDE, KENDİSİNİ AĞIRLAMAKTAN 
MUTLULUK DUYUYORUZ. 

DEĞERLİ MECLİS ÜYESİ ARKADAŞLARIM, 

PAMUK ÜRETİMİNDEKİ SORUNLAR O KADAR BÜYÜDÜ Kİ AÇILIŞ KONUŞMALARINDA YER VERMEDEN 
GEÇEMİYORUZ. 

HASTALIKLA MÜCADELENİN YOĞUN OLDUĞU, DOLAYISIYLA MALİYETLERİN TAVAN YAPTIĞI BİR SEZONDA 
PAMUK YETİŞTİRMEYE ÇALIŞAN ÜRETİCİ BİR TARAFTAN ANKARA’DAN HALA GELMEYEN DESTEKLEME 
HABERİYLE HAYAL KIRIKLIĞINA UĞRAMIŞKEN DİĞER TARAFTAN SATACAĞI PAMUĞUN FİYATININ YERLERDE 
SÜRÜNMESİYLE ŞOK İÇİNDE. ÇÜNKÜ YİNE, YENİDEN; 

“TÜRK PAMUĞU DÜNYA’NIN EN UCUZ PAMUĞU” 

DÜNYA’NIN SAYILI KALİTELİ PAMUKLARINDAN OLAN EGE PAMUĞU BİLE BU GÜNLERDE DİĞER 
ÜLKELERDEKİ MUADİLLERİNE GÖRE NEREDEYSE %15 DAHA UCUZA SATILIYOR. 

BUNUN NEDENİ, ÇOK DAHA YÜKSEK FİYATLARA İHTİYACINDAN FAZLA İTHALAT YAPAN SANAYİCİ. NEDENSE 
SÖZ KONUSU İTHAL PAMUK OLUNCA KAÇ PARA OLDUĞUNA BAKMADAN GÜMRÜKSÜZ İTHALAT YAPAN 
SANAYİCİ SÖZ KONUSU TÜRK PAMUĞU OLUNCA SANKİ ONA “MÜMKÜN OLDUĞUNCA UCUZ ALINMASI 
GEREKEN ÜRÜN” OLARAK BAKIYOR. BU YÜZDEN 70-80 BİN TON KALAN TÜRK MALININ FİYATI BİLE 
YERLERDE SÜRÜNÜRKEN NEREDEYSE 1 MİLYON TON YABANCI ÜRETİCİNİN MALI ÜLKEMİZE %10 DAHA 
PAHALIYA İTHAL EDİLDİ. NEREDEYSE 1 AYA KADAR HASATA BAŞLAYACAK ÜRETİCİNİN MORALİ BU 
NEDENLE SIFIR. BU ÜRETİM İÇİN 6 AYDIR EMEK SARFEDEN ÜRETİCİYE GERİ DÖNME ŞANSI VERSENİZ EMİN 



 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------İİZZMMİİRR  TTİİCCAARREETT  BBOORRSSAASSII----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

GGaazzii  BBuullvvaarrıı  NNoo::22  3355221100  İİzzmmiirr,,  TTeell::  ((00223322))  442255  1133  7700  ((55  HHaatt)),,  FFaaxx::  ((00223322))  448844  2299  5544,,  wwwwww..iittbb..oorrgg..ttrr  

 

OLUN %35 AZALAN ÜRETİMİMİZİN BİR YARISI DAHA VAZGEÇERDİ. PEKİ TEKSTİL SANAYİCİMİZİN BU 
POLİTİKASININ NERESİ DOĞRU? 

EVET, BİLİYORUZ ÇOK ÖNEMLİ BİR TEKSTİL SANAYİMİZ VAR VE HAMMADDE ANLAMINDA KOLLANMASI 
GEREKİR. ANCAK SANAYİCİMİZİN DE BİR PAMUK POLİTİKASI OLMALI. ANCAK ORTADA KONTROLSÜZ VE 
PLANSIZ BİR İTHALAT VAR. ÜSTELİK CARİ AÇIĞIMIZA DA NEGATİF ETKİSİ OLDUĞU KESİN. 

MİLLİ ÜRÜNÜN KIYMETİNİ KRİZ ANLARINDA İDRAK EDEMEDİYSEK NE ZAMAN ANLAYACAĞIZ? PAMUK 
ÜRETİMİ SADECE ÜRETİCİ BİRLİKLERİ, STK’LAR YA DA KONSEY TARAFINDAN DEĞİL, SANAYİCİLERİMİZCE DE 
KOLLANMALI. AMA ÖYLE Mİ? HAYIR. YILLARDIR ÜRETİCİ TEK BAŞINA. EĞER TARIM VE ORMAN 
BAKANLIĞIN’DAN İYİ BİR DESTEK GELİRSE KOLLANMIŞ OLUYOR. YOKSA KENDİ BİRLİKLERİ, İZMİR TİCARET 
BORSASI GİBİ BAZI ÖNDER BORSALAR VE ULUSAL PAMUK KONSEYİ İLE BAŞ BAŞA.  

ARTIK ÜRETİCİNİN CANINA TAK DEDİĞİ NOKTADAYIZ. ELBİRLİĞİYLE 1 MİLYON TON HEDEFE ULAŞMIŞ 
ÜRETİMİMİZİ NE YAZIK Kİ 2 YILDA YERLE BİR EDECEĞİZ. SONRA KİMSE ÇIKIP DA “EFENDİM TOPRAĞIMIZ 
VAR, İKLİMİMİZ VAR, NİYE PAMUK ÜRETEMİYORUZ? “ GİBİ KOMİK BİR SORU SORMASIN. 

BU İŞ BÖYLE DEVAM EDERSE SONUNDA BAKANLIĞIMIZ TMO’NUN BUĞDAY VE ÜZÜMDE OLDUĞU GİBİ 
MÜDAHALE FİYATIYLA PAMUK ALMAK ZORUNDA KALACAKTIR. O ZAMAN DA “VAY EFENDİM PİYASAYA 
NİYE MÜDAHALE EDİLİYOR” DİYE HİÇBİR SANAYİCİ SORMASIN. 

BU VESİLEYLE DE BURADAN TEKRAR BAKANLIĞIMIZA SESLENİYORUZ. 2020 NİSAN AYINDA ÜRETİCİNİN 
EKTİĞİ PAMUĞUN DESTEKLEMESİ HALA AÇIKLANMADI, LÜTFEN BİR AN EVVEL EN AZ 1,30 TL/KG OLARAK 
PAMUK ÜRETİCİSİNİ DESTEKLEYELİM. AYRICA, SANAYİCİMİZİN KULLANDIĞI PAMUĞA EN AZ %30 TÜRK 
PAMUĞU KULLANMA KOTASI KOYALIM. YOKSA GELECEK NESİLLERE BIRAKACAK BİR PAMUK ÜRETİMİMİZ 
KALMAYACAK.    

DEĞERLİ ARKADAŞLAR; 

YENİ DÜZENDE SANAL PAZARLAMANIN NE DENLİ ÖNEMLİ OLDUĞUNU BU KÜRSÜDEN ANLATMAYA 
ÇALIŞIYORUZ. ANCAK SANAL ORTAMIN YANINDA İLİMİZ İZMİR’İN AVANTAJININ YARATACAĞI DA BİR 
FIRSAT VAR. BİLİYORSUNUZ İLİMİZ İKLİMİ 12 AY DIŞ ORTAMDA FALİYETLER GÖSTERMEYE UYGUN. HATTA 
BU NEDENLEDİR Kİ İNSANLARIMIZ RESTORANLARI VE KAFELERİ 12 AY SÜRESİNCE DIŞ MEKANLARI İLE 
TERCİH EDİYORLAR. BU AVANTAJLA ŞİMDİLİK İPTAL OLAN FUARLARA BİR ALTERNATİF OLARAK “AÇIK ALAN 
FUARI” İLİMİZ İÇİN BENCE ÇOK UYGUN. BU ANLAMDA BELEDİYEMİZİN BİR AN EVVEL İZFAŞ YANINA YA DA 
UYGUN GÖRECEĞİ BİR BAŞKA ALANA “AÇIK ALAN FUARI” YATIRIMI YAPARAK YÜZYÜZE FUAR OLANAĞI 
YARATACAK BİR YATIRIM YAPMASI ÇOK UYGUN OLACAKTIR. BU SAYEDE, İZMİR’İMİZ TİCARET VE 
FUARCILIK ANLAMINDA HEM ULUSAL HEM DE ULUSLARARASI ANLAMDA BİR ADIM ÖNE GEÇECEKTİR.  

DEĞERLİ ÜYELER, 

BUNDAN TAM 98 YIL ÖNCE MUSTAFA KEMAL ATATÜRK VE SİLAH ARKADAŞLARI BİR ÜLKENİN 
KÜLLERİNDEN TEKRAR DOĞUŞUNU VE ŞARTLAR NOLURSA OLSUN MUHTEŞEM GERİ DÖNÜŞÜNÜ İLAN 
ETTİLER. DÜN KUTLADIĞIMIZ 30 AĞUSTOS ZAFER BAYRAMIMIZDA OLDUĞU GİBİ BİZLER ONLAR İLE HER 
ZAMAN ONUR VE GURUR DUYUYORUZ. KALBİMİZ ONLARI ŞÜKRAN VE MİNNETLE BİR KEZ DAHA ANIYOR.  

SEVGİLİ ARKADAŞLARIM, 

DEĞERLİ KONUĞUMUZA DA DAHA FAZLA SÜRE TANIMAK ADINA KONUŞMAMA BURADA SON VERİYOR VE 
HEPİNİZE AYDINLIK YARINLAR DİLERKEN ÖNÜMÜZDEKİ GÜNLERİN, HEPİMİZ İÇİN MUTLULUK VE SAĞLIK 
GETİRMESİNİ UMUYORUM, 

SAYGILARIMLA. 


